
iis/eis iis/eis iis/eis

eos eas ea
iis/eis iis/eis iis/eis

eorum earum eorum

ii/ei eae ea

eo ea eo
eum eam id
ei ei ei

eius eius eius
is ea id

tempus

quibus quibus quibus

quos quas quae
quibus quibus quibus

quorum quarum quorum

qui quae quae  !!!

quo qua quo
quem quam quod
cui cui cui

cuius cuius cuius
qui quae quod

temporibus

tempora
temporibus

temporum

tempora

laboribus

labores
laboribus

laborum

labores

tempore

tempori

temporis
tempus

labore
laborem
labori

laboris
labor

docentibus

docentes
docentibus

docentium

docentes

docente
docentem
docenti

docentis
docens

 Im Dativ und Ablativ Plural sind die Endungen immer gleich!   

 Beim Neutrum sind Nominativ und Akkusativ in allen Deklinationen gleich!
 Beim Neutrum haben Nominativ und Akkusativ Plural in allen Deklinationen die Endung -a !              

Ablativ

Akkusativ
Dativ

Genitiv

Nominativ

PLURAL

Ablativ
Akkusativ
Dativ

Genitiv
Nominativ

 Demonstrativpronomen         Relativpronomen      gemischt    konsonantischSTAMM

 m.            f.       n. m.         f.           n.  m.   f.    n.     n.   m. f.SINGULAR


